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10 října, 2024

Dr. Malhotra: Svědectví o zločinech Big Pharmy
necenzurovanapravda.cz/2024/10/dr-malhotra-svedectvi-o-zlocinech-big-pharmy

Film, který se nikdy neobjeví v  kinech, prozrazuje skutečné pozadí
farmaceutického průmyslu, kde nejde v první řadě o zdraví, ale o
zisky.

Dr. Aseem Malhotra, britský kardiolog, měl 23. září na Leicester
Square premiéru svého dokumentu ‚First Do No Pharm.‚ Dokument
se zaměřuje na přístup globálního farmaceutického průmyslu ke
zdravotní péči.

Film obsahuje svědectví lékařských a sektorových expertů z celého
světa o bezohledném chování farmaceutického průmyslu a
podvodech v lékařském výzkumu.

Nyní je k dispozici ke sledování online, ale zatím pouze na základě
platby za zhlédnutí.

V rozhovoru pro  Eastern Eye  minulý pátek Dr. Malhotra o svém
filmu řekl:

Tento film je to nejpalčivější dílo, jaké jsem kdy dokončil. Mnoho lidí ve
farmaceutickém průmyslu toužících po zisku z toho bude nešťastných. Ale bude to
zachraňovat životy, a to je vše, na čem záleží.

Máme pandemii dezinformovaných lékařů a dezinformovaných a nevědomky
poškozených pacientů. Je čas s tím jednou provždy skoncovat.

Tvrdit, že z toho budou nešťastní zločinci stojící za Big Pharma, je
poněkud podceněné: existuje velká šance, že toto odhalení přilije
benzín do ohně již doutnající vzpoury….

Dále vzkaz od dr. Malhotry:

Stojíme na kritickém místě v dějinách medicíny a píšu vám s pocitem
naléhavosti, který nelze přehánět.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/10/dr-malhotra-svedectvi-o-zlocinech-big-pharmy/
https://expose-news.com/2024/10/10/first-do-no-pharm-an-expose-of-big-pharma/
https://www.easterneye.biz/aseem-malhotra-first-do-no-pharm-documentary/
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Již více než deset let bijeme na poplach ohledně všudypřítomného a
zhoubného vlivu příliš velkého množství léků v našich životech.

Dnes vás vyzývám, abyste se ke mně připojili v boji, který se týká
nás všech.

Krutá realita je taková: topíme se v moři léčiv, které na nás tlačí
průmysl, který v honbě za ziskem již dávno opustil svůj morální
kompas.

Big Pharma, výkonnější a ziskovější než kdy předtím, pronikla do
všech aspektů našeho zdravotnického systému.

Naše regulační orgány, které nás mají chránit, jsou místo toho
zavázány právě těm korporacím, na které by měly dohlížet.

Dovolte mi, abych byl jasný – nejde o zločin bez obětí.

Cena se měří v lidských životech, v utrpení a narušení důvěry v
systém, který by měl léčit, ne škodit.

Byli jsme svědky toho, že tyto společnosti platí miliardy na pokutách,
jako by to byly pouhé parkovací lístky, přičemž jejich generální
ředitelé nabízejí prázdné omluvy, než se vrátí do svých zasedacích
místností.

Čísla jsou ohromující, téměř nepochopitelná.

To je důvod, proč produkuji ‚ First Do No Pharm,‚ dokument, který
strhne závoj tajemství a odhalí ošklivou pravdu o tom, jak bylo naše
zdraví po desetiletí zkomodifikováno a využíváno.

Tento film není jen exposé – je to volání do zbraně. Poskytne vám
znalosti a nástroje pro boj proti systému, který oceňuje zisky nad
pacienty.

Ukážeme vám, jak se orientovat v této zrádné krajině, jak chránit
sebe a své blízké před excesy průmyslu, který se zbláznil.

Ale sám to nezvládnu.
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Mainstreamová média, zavázaná dolary za farmaceutickou reklamu,
tento příběh nikdy neřeknou. Proto se obracím s prosbou o podporu
na vás – veřejnost.

Vaše podpora zajistí, že toto životně důležité poselství zůstane
neposkvrněné komerčními zájmy.

Čas uspokojení skončil. Musíme požadovat transparentnost,
odpovědnost a drastické snížení vlivu Big Pharmy na naše životy.

Vaše podpora tomuto filmu je víc než jen příspěvek – je to
prohlášení, že nebudete nečinně přihlížet, když bude naše zdraví
vyměňováno v zasedacích místnostech.

Přidejte se k nám v tomto zásadním boji.

Nyní je film, bohužel, zpoplatněn, snad bude časem dostupný i
zdarma. Zpoplatnění je pochopitelné: film nebudou promítat kina, ve
kterých by se vybíralo vstupné a jistě se neobjeví ani v televizi.

Ve filmu by si žádná firma nezaplatila reklamu a ani jakkoli jinak by
se jeho tvorba nezaplatila. Lze doufat, že se časem objeví i v
bezplatné verzi.

Film  Dr. Malhotry ‚First Do No Pharm‚ je možné shlédnout v
originále (anglicky) zatím pouze za poplatek 10 USD (9,99)  ZDE.

Tímto také doufám, že se někdo, kdo ovládá vkládání titulků či
dokonce dabing, ujme překladu filmu i pro české a slovenské diváky,
kteří nevládnou angličtinou.

Jistě by toto silně tabuizované téma zajímalo mnoho lidí…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 5 Průměrně: 5]

 
 

https://nopharmfilm.com/video-page-expose

